
Ten tijde van deze toezegging zijn twee toezeggingen aan de raad door elkaar heen gelopen. De 
update die op 15 februari bij deze toezegging is gegeven, is niet correct. Tijdens het spoeddebat heeft 
uw raad gevraagd of de criminaliteitscijfers van de politie op wijkniveau gepresenteerd kunnen 
worden. Deze cijfers worden halfjaarlijks aangeboden door het bureau Regionale Veiligheidsstrategie 
(RVS). Dit bureau is opgericht om de 39 gemeenten, de politie en het OM te ondersteunen op 
onderwerpen over veiligheid. Zij maakt halfjaarlijks de cijfers op voor alle gemeenten. Deze cijfers zijn 
gemeentebreed en worden altijd met uw raad gedeeld door middel van een raadsinformatiebrief. Het 
duiden van deze cijfers gebeurt door het basisteam van de politie en team openbare orde en 
veiligheid in gezamenlijkheid. Op deze wijze wordt de oorzaak van stijgingen en dalingen inzichtelijk 
gemaakt. Voor de politie is het niet mogelijk om al deze cijfers uit te splitsen in kernen en wijken. 
Daarvoor zou het landelijk gebruikte systeem van de politie aangepast moeten worden. 

Tijdens vaststelling van het IVP in december 2018 heeft de raad via een amendement de vraag 
neergelegd om het veiligheidsgevoel meer te duiden. Allereerst is het lastig om persoonlijke 
veiligheidsbeleving concreet te duiden. Destijds is toegezegd dat vanaf de Veiligheidseffectrapportage 
(VER) van 2020 de veiligheidsbeleving van inwoners meegenomen wordt. In de VER van 2020 is dit 
gedaan door de resultaten van de tent in de wijk en de monitor veiligheid en leefbaarheid te delen. In 
de VER van 2021 (verwacht Q1 2022) wordt nog een stap verder gezet. Aan sleutelcontacten in de 
wijk zal worden gevraagd hoe zij het jaar op het gebied van veiligheid hebben beleefd in de wijk. 
Naast de sleutelcontacten zullen ook professionals zoals de wijkagent en de jongerenwerker gevraagd 
worden een beeld te geven van het afgelopen jaar. Door deze informatie te delen, denken wij dat een 
beter beeld ontstaat van de veiligheidsbeleving in Stichtse Vecht.  


